
Z á p i s n i c a 
Zo štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

konaného dňa 28.12.2022 v Rakovčíku 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Určenie Inventarizačnej komisie k 31.12.2022  

4. Zmena rozpočtu za rok 2022 

5. Návrh rozpočtu na roky 2023-2025 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

 

 

 

 

1. Starostka obce privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. 

         

2. Určenie zapisovateľa zápisnice a overovateľov zápisnice a uznesenia  

 Zapisovateľka: Mgr.  Iveta Horvatová 

 Návrhová komisia: Dušan Gergeľ, 

   Jaroslava Kapišovská  

   Mgr. Martina Matkobišová 

 Overovatelia zápisnice a uznesenia: Viera Baloďanská 

                                   Mgr. Martina Matkobišová  

 

             -     viď uznesenie č. 14/4/2022 

 

3. Poslanci OZ berú na vedomie určenie inventarizačnej  komisie k 31.12.2022. 

Mgr. Martina Matkobišová, predseda 

Jaroslava Kapišovská, člen 

Viera Baloďanská, člen 

 

- viď uznesenie č. 15/4/2022 

 

4. Poslanci OZ schválili zmenu rozpočtu č. 1/2022  a berú na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra k zmene rozpočtu č. 1/2022 

 

- viď uznesenie č. 16/4/2022 

 

5. Poslanci OZ rozpočet obce na roky 2023 - 2025 a berú na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra k rozpočtu 

- viď uznesenie č. 17/4/2022 

 

 



Zápisnica zo 4. zasadnutia OZ 
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6. Diskusia: 

 poslanc OZ Dušan Gergeľ predniesol požiadavku p. Krempaského o presune 

betónových kociek, ktoré brania pri údržbe zelene. Poslanci OZ s návrhom súhlasili. 

 poslanc OZ Dušan Gergeľ predniesol návrh p. Vatraľovej s usporiadaním 

Silvestrovskej zábavy. Poslanci OZ s návrhom súhlasili a zároveň navrhli, že akcia 

bola verejná. Poslanci OZ s návrhom súhlasili. 

 Poslanc OZ Dušan Gergeľ informoval, že na akciu je potrebne zabezpečiť ozvučovaciu 

techniku.  Starostka obce navrhla, že by bolo potrebne takúto techniku zakúpiť na 

obec, nakoľko bude využívaná aj na iných akciách obce. Poslanci OZ s návrhom 

súhlasili. 

 Starostka obce informovala poslancov, že príprava pozemkových úpravách v obci je 

plánovaná z dôvodu prípravy výstavby R4. Túto informáciu poskytli na OÚ Svidník na 

lesnom a pozemkovom odbore v súvislosti s tým, že už všetky obce dotknuté trasou R4 

majú pozemkové úpravy v procese realizácie. Poslanci OZ vzali informáciu na 

vedomie. 

 

- viď uznesenie č. 18/4/2022 

 

 

7. Uznesenie  

       - viď príloha 

 

P. starostka poďakovala všetkým poslancom za účasť na zasadnutí. 

 

 

 

 

Mgr. Iveta Horvatová 

Starostka obce    

Overovatelia zápisnice: 

 

 Viera Baloďanská                 ............................................... 

 Mgr. Martina Matkobišová                 ............................................... 

Zápisnicu zapísala: 

Mgr. Iveta Horvatová                         ................................................ 


